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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

    
Výbor pro zdravotnictví a prevenci 
civilizačních chorob ZHMP  

 

ZÁPIS z 4. jednání 
Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP konaného dne 19. 6. 2023 v 16:30 hod. 

1. patro, místnost č. 135, Nová Radnice, Mariánské nám. 2, Praha 1 
     

 
Přítomni: prof. MUDr. Zdeněk Seidl, Ph.D., Mgr. Pavel Čižinský, Mgr. Eva Horáková, Ing. Jan Kavalírek, Mgr. 

Marcela Kravciv Janečková, MUDr. Tom Philipp, Ph.D., MBA, Ing. Miloš Růžička, Mgr. Lenka Vedralová, 
prof. MUDr. Sergej Zacharov, Ph.D. , MUDr. Libor Zámečník, Ph.D., FEBU, FECSM, Ing. Alena Havelková  

Omluveni: Mgr. Zuzana  Freitas Lopesová  
Nepřítomni:   
Hosté: MUDr. David Erhart, ředitel Nemocnice Na Františku, Mgr. Martin Ježek, MBA, LL.M., obchodně-

ekonomický náměstek Nemocnice Na Františku, MDDr. Bára MALÍKOVÁ, MUDr. Martin Lukáč, Mgr. Josef 
Nerušil, zastupitel, David Prouza, Vojtěch Bíba, sekretář dlouhodobě uvolněné náměstkyně primátora hl. 
m. Prahy Ing. Alexandry Udženija   

Jednání řídil: prof. MUDr. Zdeněk Seidl, Ph.D., předseda Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob 
ZHMP      

 

Text zahájení: 

Jednání Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP zahájil předseda prof. MUDr. Zdeněk Seidl, CSc. v 
16:30 hod. 

Z jednání se omluvili: Mgr. Zuzana Freitas Lopesová 

Přítomno: 9 členů, výbor je usnášeníschopný. 

V 17:09 hod. se na jednání dostavil člen výboru MUDr. Tom Philipp, Ph.D., MBA, přítomno 10 členů, výbor je 
usnášeníschopný. 

V 17:30 hod. odešla z jednání Mgr. Lenka Vedralová, přítomno 9 členů, výbor je usnášeníschopný. 

V 17:47 odešel z jednání Ing. Jan Kavalírek, přítomno 8 členů, výbor je usnášeníschopný. 

V 17:53 hod. odešla z jednání Mgr. Marcela Kravciv Janečková, přítomno 7 členů, výbor je usnášeníschopný. 

 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Zahájení 

2. Schválení programu a volba ověřovatele zápisu 

3. Schválení zápisu ze dne 22.5.2023 

4. Projednání tisku Z-11441 k návrhu na poskytnutí investiční dotace Městské části Praha 1 z rozpočtu vlastního 
hlavního města Prahy a úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2023 v kap. 0581 a 0516 a 
zavedení nové investiční akce do centrálního číselníku akcí v roce 2023 

5. Projednání tisku Z-11453 k návrhu na poskytnutí neinvestiční dotace Městské části Praha 1 z rozpočtu vlastního 
hlavního města Prahy na provoz lékařské pohotovostní služby v oboru zubní lékařství 

6. Projednání tisku Z-11392 k návrhu na poskytnutí individuální dotace žadateli Fakultní Thomayerova nemocnice 
a k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy na rok 2023 
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Bod Věc 

7. Různé - projednání podnětů ohledně prevence civilizačních chorob 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Zahájení 

Předseda Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP prof. MUDr. Zdeněk Seidl, CSc. přivítal 
přítomné a konstatoval, že výbor je usnášeníschopný. V úvodu představil ředitele Nemocnice Na Františku MUDr. 
Davida Erharta a Mgr. Martina Ježka, obchodně-ekonomického náměstka NNF.  

2. Schválení programu a volba ověřovatele zápisu 

Předkladatel: předseda Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP 
Předseda Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP prof. MUDr. Zdeněk Seidl, CSc. představil 
program dnešního jednání a dotázal se, zda má někdo z přítomných členů připomínky k programu, případně body k 
doplnění. Nikdo z přítomných členů neměl žádné dotazy a nenavrhl žádné doplnění.  
Dále předseda oslovil přítomné členy o navržení ověřovatele zápisu dnešního jednání. Mgr. Eva Horáková souhlasila 
s tím, že bude ověřovatelem tohoto zápisu. Následně předseda prof. MUDr. Zdeněk Seidl CSc. vyzval přítomné členy 
výboru k hlasování. 

Usnesení č. U-VZPC-0014 

Výbor pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  
1.  program jednání Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP dne 19.6.2023 v 

předloženém znění 
2.  ověřovatelem zápisu z jednání Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP dne 

19.6.2023 členku Mgr. Evu Horákovou 

pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

3. Schválení zápisu ze dne 22.5.2023 

Předkladatel: předseda Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP 
K zápisu z 3. jednání Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP ze dne 22.5.2023 nebylo 
připomínek. 

Usnesení č. U-VZPC-0015 

Výbor pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  
zápis z 3. jednání Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP konaného dne 22.5.2023 

pro: 8, proti: 0, zdržel se: 1, mimo místnost: 0 

4. Projednání tisku Z-11441 k návrhu na poskytnutí investiční dotace Městské části Praha 1 z rozpočtu vlastního 
hlavního města Prahy a úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2023 v kap. 0581 a 0516 a 
zavedení nové investiční akce do centrálního číselníku akcí v roce 2023 

Předkladatel: předseda Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP 
Předseda výboru prof. MUDr. Zdeněk Seidl, CSc. předal slovo tajemnici výboru Ing. Aleně Havelkové, která 
představila tisk Z-11441. Jedná se o poskytnutí investiční dotace pro Městskou část Praha 1, konkrétně pro 
Nemocnici Na Františku v navržené výši 2,5 mil. Kč. Z toho mají být financovány rentgeny (intraorální i 
panoramatický), vyvolávací systém a další investiční zařízení. Finance budou poskytnuty odborem ZDR MHMP v 
rámci rozpočtu na LPS. 
 
Předseda výboru udělil slovo řediteli NNF MUDr. Davidu Erhartovi, který doplnil, že z investiční dotace bude 
financováno instrumentárium, stomatologické křeslo, zmíněné rentgeny, vyvolávací systém. Je možné, že dojde k 
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nějaké úspoře finančních prostředků, v nabídkách jsou zajímavé ceny např. u zmíněného stomatologického křesla, 
uvidí se po výběrových řízeních.  
 
Na dotaz předsedy výboru prof. MUDr. Seidla CSc. ředitel MUDr. Erhart uvedl, že stomatologové budou mít sjednánu 
dohodu o pracovní činnosti s NNF, případně se sjednají úvazky dle konkrétních případů. V tuto chvíli mají zájem o 
spolupráci 4 stomatologové v rámci zubní LPS. V první fázi bude pohotovostní stomatologická služba v provozu od 17 
do 22 hod. Do budoucna by se dle průzkumu terénu, zájmu pacientů a spektra pacientů mohlo jednat i o převedení 
stomatologické péče do řádné pracovní doby tzn. v intervalu např. 7 - 15:30 hod. Na dotaz předsedy výboru sdělil 
ředitel NNF, že uvažovali i o případném pronájmu ordinace v době, kdy neslouží pro účely pohotovosti. V současné 
chvíli se pro NNF jedná o zcela novou odbornost a je potřeba nic neuspěchat a ze začátku řádně rozběhnout zubní 
pohotovost.  
 
Předseda výboru dal prostor k dotazům přítomným. Na dotaz Mgr. Marcely Janečkové sdělil ředitel NNF MUDr. 
Erhart, že doufá, že získá smlouvy se zdravotními pojišťovnami, ne všechny pojišťovny jsou úplně ve shodě s NNF a 
HMP. V současné chvíli měli zástupce vedení VZP, z jejich strany byla zřejmá podpora. Dále ředitel MUDr. Erhart 
sdělil, že zubní LPS bude v provozu od 1.9.2023. Předseda výboru zmiňuje potřebu naplnění termínu otevření od 
1.9.2023.  
 
Se souhlasem předsedy výboru se dotázal host MUDr. Martin Lukáč, jakým způsobem bude financován průběžně 
provoz zubní LPS a poukázal na materiální náročnost stomatologie, kterou nelze hradit pouze ze zdravotního 
pojištění. Slova se ujal Mgr. Martin Ježek, který sdělil, že částečně bude provoz pohotovostní služby hrazen ze 
zdravotního pojištění a částečně z provozní dotace, což je následující bod programu dnešního jednání výboru. 
Prostřednictvím MČ Praha 1 požádali o poměrnou část příspěvku za rok 2023 ve výši 870 000 Kč s tím, že by rádi 
požádali o dotaci na rok 2024 ve standardní výši. 
MDDr. Bára Malíková doplňuje, že náročnost materiálu se primárně týká zajištění standardní stomatologické péče. V 
této první fázi zubní LPS se jedná o neodkladné úkony, které jsou méně materiálně nákladné.   
 
Mgr. Pavel Čižinský sdělil, že zubní pohotovost je potřebná a v zájmu Pražanů, Ing. Miloš Růžička hovořil o rozdílu 
MPP a FTN v počtu evidovaných pacientů a zákroků, kdy MPP měla více jak 2 násobek zákroků/pacientů. Ing. 
Havelková upřesnila, že MPP je hrazená jiným způsobem, jelikož je příspěvkovou organizací HMP. U FTN bylo 
navrhováno (a původně i u FN Motol před ukončením zubní LPS) 2 600 000 Kč.U FTN a příp. i u NNF bude podepsána 
veřejnoprávní smlouva. Pokud nebudou dodrženy podmínky uvedené ve smlouvě, organizace bude povinna vrátit 
finanční prostředky. Nicméně finanční prostředky nejsou poskytovány na základě počtu pacientů, a to ani u 
dospělých i dětských pacientů v rámci LPS. Proběhla diskuse ohledně zubní LPS i v jiných krajích a historii zubní 
pohotovosti v rámci Prahy. 
Proběhla diskuse ohledně poskytování zubní LPS soukromými subjekty a jejich finanční náročnosti pro pacienty. Dále 
bylo zmíněno, že v návrhu smlouvy byla uvedena provozní doba zubní LPS v NNF od 15:30, což bylo upřesněno, že 
provozní doba bude od 17 hod do 22hod ve všední dny, víkendy a státní svátky od 10 hod do 22 hod. 
 
Předseda výboru prof. MUDr. Zdeněk Seidl CSc. vyzval všechny přítomné členy k hlasování. K dotazu Ing. Miloše 
Růžičky sdělila ředitelka Ing. Alena Havelková, že nedokáže v tuto chvíli sdělit, zda bude provozní doba opravena z 
15:30 hod na 17:00 hod. 

Usnesení č. U-VZPC-0016 

Výbor pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP 

I .   d o p o r u č u j e  
materiál ve znění tisku Z-11441 Zastupitelstvu hl. m. Prahy ke schválení 

pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

5. Projednání tisku Z-11453 k návrhu na poskytnutí neinvestiční dotace Městské části Praha 1 z rozpočtu vlastního 
hlavního města Prahy na provoz lékařské pohotovostní služby v oboru zubní lékařství 

Předkladatel: předseda Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP 
Předseda výboru prof. MUDr. Zdeněk Seidl, CSc. předal slovo tajemnici výboru Ing. Aleně Havelkové, která 
představila přítomným tisk Z-11453, který se opět týká NNF, ale na poskytnutí neinvestičních prostředků na provoz 
zubní LPS.  
Od 1.1.2023 provozuje zubní pohotovost pouze MPP a FTN (subdodavatel Pragomedika). Od 1.9.2023 by zubní LPS 
zajišťovala i NNF, čímž by se zlepšil i provoz v MPP, kde jsou nyní velké čekací doby s ohledem na vysoký počet 
pacientů v rámci pohotovosti. Finanční prostředky pro NNF by byly v částce 870 000 Kč, které odbor ZDR MHMP má 
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k dispozici, jelikož v době schvalování tisku všech pohotovostí byla schvalována i zubní LPS ve FN Motol, tyto finanční 
prostředky odboru zůstaly. Poměr je zhruba 1/3, z 2,6 mil. Kč, tzn. v období od září do prosince 2023 se jedná o výši 
cca 870 000 Kč. Bylo domluveno, že vedení NNF bude předávat výkazy na odbor ZDR (příspěvky od ZP, náklady, 
fungování zubní LPS atd.). Veřejnoprávní smlouva bude uzavřena od 1.9.2023 s tím, že pokud zubní LPS v NNF bude 
spuštěna později, dojde k vrácení poměrné části finančních prostředků.  
 
Předseda výboru prof. MUDr. Zdeněk Seidl CSc. dal prostor přítomným k dotazům a diskusi. Proběhla diskuse 
ohledně poradních orgánů RHMP a provozních dob zubní LPS v MPP a FTN. 
 
Předseda výboru dal hlasovat ohledně projednaného tisku Z-11453. 

Usnesení č. U-VZPC-0017 

Výbor pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP 

I .   d o p o r u č u j e  
materiál ve znění tisku Z-11453 Zastupitelstvu hl. m. Prahy ke schválení 

pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

6. Projednání tisku Z-11392 k návrhu na poskytnutí individuální dotace žadateli Fakultní Thomayerova nemocnice a k 
návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy na rok 2023 

Předkladatel: předseda Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP 
Předseda výboru prof. MUDr. Zdeněk Seidl, CSc. předal slovo tajemnici Ing. Aleně Havelkové, která představila tisk Z-
11392. Tato individuální dotace byla projednána v rámci Grantové komise RHMP pro oblasti sociální, zdravotní a 
prevenci, ale nebylo přijato usnesení ve věci, jelikož většina přítomných se zdržela. I přesto tento tisk byl postoupen 
do RHMP, kde byl i schválen. Dále upřesnila zásady hl. m. Prahy ohledně programu zdravotnictví a žádostí k 
individuálním dotací. 
Mgr. Eva Horáková, která je zároveň členkou Grantové komise upřesnila, že odůvodněním neschválení bylo zjištění 
proč se FTN nepřihlásili do řádného grantového řízení, kde si mohou žádat vyšší částky. Proběhla diskuse k danému 
tisku a obecně k paliativní péči v Praze. 
 
MUDr.Tom Philipp, Ph.D., MBA sdělil, že je zaměstnancem FTN a z tohoto důvodu se nebude účastnit hlasování k 
projednanému tisku Z-11392. Krátce poskytl obecné informace a zkušenosti s paliativní péčí v nemocnicích. 
 
Předseda výboru prof. MUDr. Zdeněk Seidl CSc. vyzval přítomné k hlasování. 

Usnesení č. U-VZPC-0018 

Výbor pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP 

I .   d o p o r u č u j e  
materiál ve znění tisku Z-11392 Zastupitelstvu hl. m. Prahy ke schválení 

pro: 6, proti: 0, zdržel se: 3, mimo místnost: 1 

7. Různé - projednání podnětů ohledně prevence civilizačních chorob 

Předkladatel: předseda Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP 
Předseda Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP prof. MUDr. Zdeněk Seidl, CSc. seznámil 
přítomné členy s tím, že dle domluvy při posledním výboru dne 22.5.2023 vystoupil na jednání ZHMP dne 25.5.2023 
s návrhem na přesunutí projednání tisku Z-11360 za účelem získání více informací k projednávanému tisku. Tisk však 
prošel hlasováním ZHMP, předseda prof. MUDr. Zdeněk Seidl, CSc. se zdržel hlasování. Mgr. Pavel Čižinský se 
omluvil, že doposud nezpracoval avizované podklady. Dále uvedl, že na MČ Praha 1 probíhá diskuse ohledně NNF a 
během zítřejšího Zastupitelstva MČ 1 bude projednáváno i schvalování dorovnání ztrát za rok 2022. Na dotaz 
předsedy uvedl, že jen účetní ztráta za rok 2022 činí cca 39 mil. Kč. Probíhá diskuse k danému tématu. Ing. Miloš 
Růžička poukazuje na potřebu formálního vypořádání bodu, který byl výborem na minulém jednání dne 22.5.2023 
přerušen. K tomu předseda výboru prof. MUDr. Zdeněk Seidl, CSc. uvedl, že z rozhovoru s ředitelem MUDr. Erhartem 
zjistil, že zhruba od 1.6.2023 by měla pojišťovna hradit výkony, které doposud hradila pouze částečně. Ze strany 
předsedy výboru bylo řečeno, že NNF měla více apelovat na vyjádření pojišťovny do půl roku od podané žádosti v 
lednu 2023. Dále sdělil, že ředitel NNF bude výbor informovat o ekonomických faktorech po zahájení laboratoře, v 
tuto chvíli sami nevědí. Ing. Miloš Růžička reagoval, že každého odborníka ve zdravotnictví znervózňuje konstatování 
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NNF, že neví a uvidí až laboratoř zahájí z dotací města a provoz vyzkoušejí. Předseda výboru MUDr. Seidl CSc 
upřesnil., že ze strany NNF není zřejmé, jak se dohodnout s pojišťovnami o úhradách. V tuto chvíli má NNF 
předběžně domluveno svážení krve z jiných zařízení atd., jistotu samozřejmě v tuto chvíli nemají. V prvních měsících 
by mělo být zřejmé, zda laboratoř bude zisková. Nicméně laboratoř je vybudovaná, funguje a tato rozvaha se tedy 
měla provádět v době, kdy se laboratoř začala tvořit. Předseda výboru sdělil, že si není jist, zda všechny podklady k 
financování má NNF předávat HMP nebo svému zřizovateli. K tomu doplňuje Ing. Alena Havelková, že MČ 1 požádala 
o finanční prostředky, které následně poskytly NNF. Částka 15 mil. Kč nebyla výhradně určena na laboratoř, ale např. 
i na internu (v limitu 5 mil. Kč). Co se týká laboratoře, pokud mají smlouvu a tu mohli mít, jelikož výběrovým řízením 
prošli již v roce 2021. Dříve výkony bez akreditace byly v částce 30 haléřů za výkon. A při akreditaci zhruba 70 haléřů 
za výkon. Není zřejmé, kdy NNF o akreditaci požádala.  
Do diskuse se připojil člen výboru MUDr. Tom Philipp, který sdělil, že provozní dotace NNF je poměrně vysoká. 
Ohledně laboratoří uvedl, že dneska již je situace jiná oproti minulosti, kdy laboratoře byly velmi ziskové. Obecně lze 
říct, že pokud si NNF již nakoupila nějaké přístrojové vybavení, dojde k bodu zlomu, kdy se laboratoř začne vyplácet 
při řádově např. 200, 300, 500 denních vyšetřeních. Tedy NNF musí upřesnit tento bod zlomu, kdy laboratoř si na 
sebe začne vydělávat. Za určitých okolností může být někdy ekonomicky příznivější si nasmlouvat zajištění u externí 
laboratoře.  
 
Proběhla diskuse k business plánu a k finančním podkladům NNF, které byly ze strany NNF slíbeny. Závěrem k 
tomuto předseda výboru prof. MUDr. Zdeněk Seidl sdělil, že požádá ředitele NNF MUDr. Davida Erharta, aby 
ekonomickou informaci výboru poskytl. Výbor pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP se dohodlo, že 
bod ohledně projednání tisku Z-11360 byl na minulém jednání výboru pozastaven a je potřeba se k němu vyjádřit. Se 
souhlasem všech členů předseda výboru prof. MUDr. Zdeněk CSc. sdělil, že tento bod bude projednán na dalším 
jednání výboru. 
 
 
Předseda výboru požádal přítomnou MDDr. Báru Malíkovou o předem ohlášenou prezentaci ohledně fungování 
ošetřování dětí na zubní LPS v Praze od doby, kdy skončil provoz dětské zubní pohotovosti ve FN Motol. Děti dochází 
do stejné čekárny, kam dochází i ostatní dospělí pacienti a nastávají i situace, kdy do čekárny přichází vězni v 
doprovodu vězeňské stráže. Další problematika je i u některých lékařů, kteří nebyli zvyklí ošetřovat dětské pacienty, 
což se prolíná i do personálních problémů v obsazování služeb. Na úrovni předávání pacientů nefunguje odesílání na 
jiné pracoviště, např. pokud se pošle do FN Motol s tím, že to není řešitelné v rámci zubní LPS, tak se již stalo, že i se 
žádankou musí dítě zpět, jelikož FN Motol se dítě neošetří. Poslední informaci, kterou MDDr. Malíková obdržela z 
médií i z politických vyjádření, že by si náměstkyně přála vrátit dětskou LPS zpět do FN Motol. Dohoda s ředitelem FN 
Motol zřejmě zněla, že pokud hl. m. Praha zajistí externí lékaře/lékařky, tak provoz zubní LPS může opětovně 
probíhat ve FN Motol. V současné chvíli je ve FN Motol lékařka, která se nově stane vedoucí ambulantní části a je 
ochotna zajistit provoz služby dětské zubní LPS.  
K tomu předseda výboru sdělil, že tato lékařka ve FN Motol by měla vypracovat konkrétní návrh pro zajištěním zubní 
LPS pro dětské pacienty. A sdělil, že hl. m. Praha nevypovědělo FN Motol smlouvu o provozu dětské zubní LPS, ale 
bylo tak vypovězeno z jejich strany. Proběhla diskuse k tématu dětské zubní pohotovosti, nedostatku stomatologů 
atd. Závěrem bylo řečeno, že do příštího jednání by mohly být již nějaké výstupy  
 
 
Tajemnice výboru Ing. Alena Havelková a předseda výboru prof. MUDr. Zdeněk Seidl, CSc. sdělují, že je potřeba v 
rámci bodu Různé projednat činnosti výboru v rámci prevence civilizačních chorob. K tomu Mgr. Eva Horáková 
sdělila, že má mnoho podnětů, které doposud písemně nezpracovala. Se všemi členy bylo domluveno, že na příští 
jednání, které by se mělo konat 11. září 2023 si všichni členové připraví témata a nápady k oblasti prevence 
civilizačních chorob. 

 

 

 

 
 

 

Předseda Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP prof. MUDr. Zdeněk Seidl, CSc. poděkoval všem 
přítomným za účast na dnešním jednání a ukončil jednání v 18:00 hod. 
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Ověřil: Mgr. Eva Horáková, členka Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP  
Zapsal: Martina Malá, DiS., MHMP - ZDR MHMP   

 
 
 
 
 
 
  
  
 


